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Haburová: 

Taký zaujímavý podnet, ktorý mi dala jedna Trebišovčanka. Nepáči sa jej, že po verejných 

priestoroch sú pred obchodmi s čínskym tovarom, teraz samozrejme vence, kytice a podobne, 

povykladané sú popred, úplne niekedy aj na chodníkoch, kade ľudia chodia. Kedysi platilo, 

keď sa pamätám dobre, keď niekto prevádzkoval reštauráciu alebo niečo podobne, musel 

platiť za ten priestor verejný a teraz neviem ako je. Sú mestá, kde takéto umelé kvety zakázali 

vôbec klásť na cintorín. Ja si myslím, že obzvlášť, keď naše mesto má kompostáreň, či by 

neprikročila k takému čosi, pretože my potom ten bioodpad, ktorý by vznikal na cintoríne, 

vieme využiť hneď.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka obmedzenia možnosti predaja, druhu tovaru, to mesto samozrejme nemôže urobiť 

u predajcu. Predajca pravdepodobne postupuje v zmysle dopytu, tzn. po čom je dopyt, to 

ponúka. Samozrejme aj nás by možno viac potešilo, pokiaľ by občania mesta využívali na 

formu dekorácie hrobov živé kvety, ktoré by boli následne upotrebiteľné práve cez formu 

skompostovania v našom zariadení, ale napriek tomu sa snažíme vytvárať podmienky na 

našom cintoríne tak, alebo na našich cintorínoch tak, keďže hovoríme aj o paričovskom, aby 

mali možnosť oddeliť jednotlivé zložky tých odpadov, ktoré vzniknú práve na cintoríne. To 

znamená, tak pre plastový odpad ako aj pre sklo, ako aj živé zvyšky. Takže  z tohto pohľadu 

my sa snažíme vytvárať podmienky na to, aby ľudia, ktorí sa budú v momentálnom období 

intenzívnejšie starať o hroby, aby mali kde zvyšok, odpad, prípadne nejaké zložky, ktoré 

vzniknú na hroboch, tak mali, kde ich uložiť.  

Čo sa týka predaja, to bola tá prvá časť otázky, ten bol preverený hneď od prvých dní, kedy 

tento predaj sa začal realizovať v uliciach mesta na priestranstvách pri predajniach. Mestská 

polícia vykonala kontrolu všetkých prevádzok, sú v poriadku, sú takisto umiestnené len na 

priestoroch, ktoré patria k danému obchodu, alebo kde je riešený poplatok za záber verejného 

priestranstva a treba povedať aj to, že táto kontrola nebola len jednorazová ale sa opakuje 

priebežne. Čiže vďaka hliadkam mestskej polície sa tieto kontroly opakujú niekoľkokrát 

týždenne. 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

- oddelenie výstavby a majetku 

- MsP  


